
 
 

 

DAGSORDEN TIL MØDE I SKOLEBESTYRELSEN 

Tirsdag 24. januar 2023, kl. 19.00-21.00 i personalerummet. 

Der serveres kage og lidt sødt til kaffen. 

Fraværende: Helle Noer Jepsen, Tina Pedersen, Janni Hesche, Elisabeth, Frigg 

1. Fast punkt:  
Nyt fra skoleledelsen 
 

 Seneste nyt 
 Personalesituation/nye ansigter 
 Det kommunale ressourcekorps 

flytter ind 
 Informationsaften for kommende 7. 

årgang, 21.02. 
 Adfærd i udskolingen 

 

- Skoleindskrivningen er i gang. 
Førskolen starter 1. maj. Det tegner 
til, at der bliver to 0. klasser på ca. 
17 elever i hver klasse. Derudover 
er der førskolestartere til 
specialtilbuddene, hvor der måske 
bliver fire hold. (?) 

- Der bliver færre elever i de ældste 
specialklasser efter sommerferien. 

- Der kommer også elever fra 
Lagunen, der skal gå i specialklasser 
her på skolen. 

- Der er fortsat en del 
langtidssygemeldinger og derfor en 
del vikardækning. Vi har flere løse 
vikarer. Der er ansat en nyuddannet 
lærer i et sygevikariat til at læse 
timer i overbygningen. 

- Der er ansat en flexjobber til at tage 
nogle madkundskabshold. 
Vedkommende er uddannet både 
indenfor ernæring og pædagogik. 

- Der er kommet en ny pædagog i 
SFO´en, der er overflyttet fra 
Vestbyen.  

- Det kommunale ressourcekorps 
flytter ind på skolen. Det er i alt 5 
personer, der får deres base her, 
men er rundt på skolerne for at 
hjælpe til, hvor der er udfordringer. 
Helle Noer bliver den primære leder 
for de 5 personer i 
ressourcekorpset. Økonomien 
kommer til at høre til på skolen på 
en særskilt konto. 

- Kommende 7. årgang. Der er 
informationsmøde den 21/2. Vi har 
en forventning om tre 7. klasser fra 
august.  

- Adfærd i udskolingen: Der går en 
fortælling om, at der foregår noget 
”salg” i skoletiden og skolen er 
opmærksom på, at der foregår 
noget og der er kontakt til SSP. Der 



 
er en del uro og støj i 
overbygningsklasserne, hvor 
eleverne ikke er parate, når timerne 
går i gang. Der bliver ikke lyttet til 
lærerne. Det er en stor pædagogisk 
opgave. Der er sat forskellige tiltag i 
gang.   

2. Fast punkt:  
Orientering om budget/regnskab. 

 

Orientering om det kommunale budget for 
2024. 

- Casper orienterede om det 
kommunale budget for 2024. Her 
forventes der en stor besparelse i 
omegnen af 45 mio kr. Børne-unge-
området står til en besparelse på ca. 
14 mio kr.  
 

3. Fast punkt:  
Nyt fra elevrådet 
 

- Casper har snakket med elevrådet 
om det at komme med nye idéer til, 
hvordan en ”ny” skole kan se ud. 
Der bliver så samlet sammen til 
ledelsen, som kan tage det med 
videre.  

4. Fast punkt:  
Nyt fra bestyrelsens medlemmer 

 
 Ingen indkomne punkter. 

 

- Levende Musik i Skolen (LMS) er på 
dagsorden til Fagmøde for 
skoleledere i denne uge. Det er godt 
tilbud, som skal overvejes.  

- Forespørgsel om mulige 
parkeringspladser/afleveringspladser 
ved AKT-huset. 

5. Fremtidens Skole 2023 
 
Medarbejdere og elever er i gang med 
brainstorm om idéer til, hvordan 
fremtidens skole skal se ud på 
Limfjordsskolen. 
 
Skolebestyrelsen orienteres om 
rammesætningen. 
 
Hvordan skal forældre inddrages i arbejdet 
med skolens udvikling? 
 

 

- Casper præsenterede ”Fremtidens 
skole” – et udviklingsarbejde, der 
lige er gået i gang på skolen, og 
som der skal videreudvikles på 
torsdag, den 26. januar, hvor alle 
medarbejdere skal arbejde med det 
på et personalemøde.  
 
Kan der laves et spørgeskema, hvor 
forældrene præsenteres for idéerne, 
og de på den måde kan blive hørt? 
 
Lade forældrene komme med bud 
inden det bliver for konkret. 

6. Guidelines til forældre: 
 
”Når mit barn skal have fri fra skole”. 
 
 

Bilag udleveres og gennemgås på mødet. 
Der skal meddeles på ”Komme/gå”, og på 
”AULA”.  

7. Cykelskure og -stativer Punkt fra seneste møde. 
- Der arbejdes videre på at få flere 

cykelskure/-stativer. Der spørges 
ind til puljen for Læringsmiljøer. 

 
8. Punkter til næste møde: 

-  



 
 

  
 


